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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: -Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων,κ.Γ.Γεωργαντά 

  

 

ΘΕΜΑ: «Να συμπεριληφθεί η καλλιέργεια της βιολογικής μπανάνας στο μέτρο της 

βιολογικής Γεωργίας». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Με το υπ΄αριθμ. 6266 Β΄ 28-12-21 ΦΕΚ καθορίζεται το πλαίσιο εφαρμογής του Μέτρου 11 

«Βιολογική Γεωργία» του Προγράμματος Αγροτικής Ανάπτυξης (ΠΑΑ) 2014-2020, βάσει 

του Κανονισμού (ΕΚ) 2220/2020 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου. 

Ωστόσο, σύμφωνα με την εν λόγω Υπουργική Απόφαση δεν είναι στις επιλέξιμες 

καλλιέργειες η καλλιέργεια της βιολογικής Μπανάνας. 

Μπορεί το μεγαλύτερο μέρος της παραγωγής μπανάνας να γίνεται με συμβατική γεωργία, 

ωστόσο ιδιαίτερα τα τελευταία χρόνια υπάρχουν και παραγωγοί βιολογικών καλλιεργειών 

με θεαματικές καλλιέργειες και αποτελέσματα. 

Οι συγκεκριμένοι καλλιεργητές προσπαθούν για την όσον το δυνατόν καλύτερη ποιότητα 

αυτού του μοναδικού προϊόντος πού ευδοκιμεί ως επί το πλείστον λόγω του κλίματος στην 

Κρήτη και σίγουρα χρειάζονται τη στήριξη του υπουργείου.  

Επειδή η εξαίρεση της καλλιέργειας της μπανάνας από το μέτρο της βιολογικής γεωργίας 

είναι άδικη  και αναιτιολόγητη 

 

Ερωτάσθε κε. Υπουργέ: 

-Για ποιο λόγο εξαιρείται η καλλιέργεια της μπανάνας από το μέτρο της βιολογικής 

Γεωργίας; 

-Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να συμπεριληφθεί η καλλιέργεια 

της βιολογικής  μπανάνας στο μέτρο της βιολογικής Γεωργίας και να στηριχθούν οι 

παραγωγοί που τόσο έχουν ανάγκη; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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